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ZGODBA NEKE MLADOSTI
(Mef) Morda je slučaj, morda smo se tako navadili, 
morda pa je v vsem skupaj tudi kaj nostalgije ampak 
dejstvo je, da je bil vikend ob dnevu mladosti tako 
zabasan z dogodki, da skoraj nismo vedeli kam naj se 
odpravimo. Nosilci dogajanja pa so bili predvsem mladi, 
ki so tekmovali, se srečevali, igrali in peli in se sploh 
imeli tako, kot da ni minilo nekaj desetletij od tistega 
petindvajsetega maja, ko je takrat mladi delavec 
Mehanotehnike, kot zadnji nosilec predal štafetno palico 
Josipu Brozu Titu.
Minevala so leta, Josipa Broza ni več, države tudi ne, na 
štafeto smo pozabili, od nekdaj močne Mehanotehnike 
je ostal predvsem spomin, mladega delavca, ki je s 
tresočim glasom predajal štafetno palico malemu 
velikemu možu, smo pozabili vsi in ne gre reči vakrat, 
če tudi sam ne želi za vedno pozabiti tega dogodka. 
Toda naj se še tako trudijo vsi skupaj je dan mladosti 

ostal nekakšen praznični 
dan in če se ne motim ga 
vsako leto pospremi še lepo 
vreme, kot da bi se narava 
želela norčevati iz tistih, ki
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so v svoji ozkosti pripravljeni sovražiti celo koledarske 
dneve. Tokrat je pozdravljalo mlade udeležence 
Ciciolimpiade, tekmovalce v republiški akciji o 
prometni varnosti, udeleženke rokometnega turnirja, 
mladinsko fešto pod Belvederjem, veslaško regato, 
obletnico Gostinske šole in celo tradicionalno akcijo 
2000 rož za Izolanc. Noja, morda je bilo pri slednji še 
najmanj mladih, čeprav so se nekdanje mladinke za 
cvetje pulile kot da bi bile najstnice. In da bi bila 
razgibanost dneva še posebej nedojemljiva so tega dne 
ustanovili društvo mladih kristjanov, ki so na ta način 
pokazali svoj neobremenjen odnos do preteklosti in 
dnevov, ki so preprosto lepi, s Titom ali brez njega, z 
ideologijo ali kar tako. Maj je mesec mladosti. Takšen 
je bil tudi ta vikend in če gre soditi po številu mladih, ki 
želijo sodelovati pri ustvarjanju in oblikovanju neke 
nove mladosti, potem se nam obeta še veliko lepih 
majskih dni. Le nekateri utrujeni prvoborci javnega 
življenja se moramo umakniti s prizorišča in ga zaupati 
tistim, ki prihajajo. Tudi to je lahko pogumno dejanje.
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PEČEN PIŠČANEC SAMO 790 SIT
tel.:05/ 641 -63-33 www.fastfoodveni.com

DOGODEK KI GA NI
V petek zvečer smo Izdani ustvarjali rumeni tisk 
v živo. V hotelu Marina se je namreč zgodil 
tragični dogodek, ko si je 3l- letni policist M.K., 
sicer Koprčan zaposlen na mejnem prehodu 
Sečovlje, s strelom iz službene pištole vzel 
življenje. V hotel, kjer sicer dela njegova žena je 
prišel po končani službi, odšel v garderobo da se 
preobleče in tam sprožil usodni strel, ki ga sicer 
niso slišali niti zaposleni niti gostje hotela. 
Odkrila gaje šele žena, saj ga predolgo ni bilo iz 
garderobe, potem pa seje zajavnost dogodek šele 
začel. K hotelu sta s sirenami pridrvela dva 
policijska avtomobila, za njima še dve reševalni 
vozili, zablokirali so hotel in okrog stavbe seje v 
nekaj minutah nagnetla neverjetna množica ljudi, 
ki so se začudeno spraševali kaj se dogaja, da bi 
se umaknili s prizorišča pa ni na pamet padlo 
skoraj nikomur. Gostje hotela so se začudeno 
spraševali kaj se dogaja, firbci so bili še bolj 
radovedni, policisti in reševalci pa molčeči, saj o 
takšnih dogodkih ne dajejo sporočil. Toda ob 
takšni množici firbcev nesrečnega dogodka 
enostavno ni bilo mogoče zakriti in postal je tenia 
vikenda v našem malem mestu. Pa je šlo v resnici 
le za še eno žalostno zgodbo malega človeka kot 
jih je v tem mestu veliko, le da se vse ne končajo 
na tako spektakularen način in da o njih govori le 
redkokdo. Skratka, bil je dogodek ki ga v resnici 
ni bilo. Bilo je le življenje.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani

IZOLA, tel.: 616 80 00

Izdelki
za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12

Tel 640 - 40 - 64



To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Skratka: Zanimajo nas pisma z vsebino in z veseljem jih bomo 
še naprej objavljali.

IZJAVA ZA JAVNOST
Podpisani Loridan Kaligarič, občinski svetnik, na zadnjih lokalnih 
volitvah izvoljeni na listi SLS, sporočam vsem, ki ste na volitvah 
dali svoj glas za listo SLS in posledično pripomogli k moji izvolitvi, 
da sem kot samostojni neodvisni svetnik pristopil v svetniški klub 
LDS.
Po daljšem tehtnem premisleku in posvetovanju z ožjim vodstvom 
bivše SLS, predsednikom svetniškega kluba LDS in predsednikom 
OOLDS Izola, sem to odločitev sporočil tajništvu občinskega sveta v 
ponedeljek, 21.5. 2001. Zakaj je prišlo do te odločitve?

1. Na izolski politični sceni ne vidim politične stranke, v kateri bi lahko 
uveljavljal svoje poglede in interese ljudi, ki so me podprli na zadnjih 
lokalnih volitvah. Drugače povedano, po mojem trdnem prepričanju je 
na političnem prostoru, ki ga je pokrivala bivša SLS nastal prazen 
prostor, katerega ni bila nobena stranka s svojim programom sposobna 
zapolniti.
2. Glede na to, daje SLS podružnica Izola skupaj z Izolskim LDS-om 
že v času predvolilne kampanje podprla neodvisnega kandidata, ki je bil 
pripravljen zastopati interese obeh političnih opcij, sem se z vodstvom 
OOLDS Izola in predsednikom svetniškega kluba LDS dogovoril, da 
bomo ta projekt ponovno oživeli, pač v nekoliko modificirani obliki, 
kot trenutna politična scena dopušča, pač glede na to, da s takratnim 
projektom nismo uspeli.
3. V času, ki je preostal do konca mandata obljubljam vsem občanom 
Izola, da se bom z vsemi svojimi močmi boril za interese mesta, še 
posebej se bom izpostavil pri uveljavljanju interesov kmetov in ribičev 
in interesov izolskega podeželja od koder tudi prihajam.
Še enkrat hvala za izkazano zaupanje.

Loridan Kaligarič, univ. dipl. ing.

KLUB SVETNIKOV SDS 
VABI NA JAVNO TRIBUNO Z NASLOVOM

OTROK Sl ŽELI TUDI OČETA,
KI BO 5.6.2001 OB 20.00 

V PROSTORIH HOTELA MARINA V IZOLI.

GOSTA VEČERA STA:
DR. FRANC CUKJATI

PRVOPODPISANI POD ZAHTEVO ZA REFERENDUM O NOVELI 
ZAKONA O ZDRAVLJENJU Z BIOMEDICINSKO POMOČJO.
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LEPO VABLJENI
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ŠE 25 ŠTEVILK 
MANDRAČA
Spoštovani naročniki !
V naslednjih dneh boste na dom prejeli položnice za plačilo 
naročnine za drugo polletje 2001 oziroma za drugih 25 številk 
časopisa, ki letos praznuje desetletnico rednega izhajanja.
No ja, o kakšnem praznovanju seveda ni govora, saj je za 
praznovanje potrebno veliko več dobre volje in jasnih perspektiv, kot 
jih premoremo v uredništvu Mandrača. Dejstvo namreč je, da je 
izdajanje takšnega časopisa zgolj z lastnimi sredstvi nemogoče in 
ekonomsko nevzdržno, kljub temu, da smo zelo veseli zaradi 
nenehne rasti števila naročnikov in da nam občina redno plačuje 
objavljanje Uradnih objav in drugih obvestil.
Dejstvo je, da so se stroški tiska in distribucije zelo podražili, saj nas 
vsaka številka Mandrača stane najmanj 300 tisočakov, kar seveda 
pomeni, da smo do skrajnosti zmanjšali število zaposlenih (2 redno 
zaposlena in pogodbeni delavec) ter da nas rešujejo številni 
nehonorirani sodelavci. Plače zaposlenih so nižje od kolektivne 
pogodbe, investicij v tehnmologijo si nismo privoščili že dve leti.
Ob tem je treba vedeti, da je časopis nastal v obdobju razcveta 
zasebnih trgovin in obrti in da smo si finančno pomagali z 
objavljanjem oglasov. Teh (trgovcev in obrtnikov) zdaj takorekoč ni, 
oglasov pa tudi ne, ostajajo nam oglaševalci od drugod, z nekaj 
svetlimi izjemami. Od izolskih podjetij pa tudi nimamo kaj 
pričakovati, saj so, naprimer, našo ponudbo za objavo prvomajske 
čestitke (za ceno 15.000 Sit) zavrnila vsa večja izolska podjetja. 
Tako nam ni preostalo nič drugega, kot da smo se lotili priprave 
sanacijskega programa s katerim bomo zaokrožili to našo avanturo 
v izolsko javnost. Z lastnim odrekanjem in z vašo pomočjo 
spoštovani naročniki bomo tednik pripeljali do konca tega 
naročniškega leta, potem pa bo sledil carski rez. Ali bomo z njim kaj 
rodili ali pokončali pa zdaj še ne vemo.
Toda do takrat je še daleč, pred nami je 25 številk, ki jih bomo 
naredili vam v veselje in morda komu tudi v ponos ali posmeh, 25 
številk Mndrača, ki bo zagotavljal neobremenjeno in neodvisno 
informacijo tistim, ki jo potrebujete. V teh desetih letih smo, 
verjamemo vsaj, dokazali, da smo kredibilen javni medij, zato 
pričakujemo, da boste pravočasno poravnali naročnino za drugo 
polletje in nam tako omogočili nadaljevanje našega dela.
Kar tako pa se ne damo.

Uredništvo

POLNJENJE - SERVIS - VGRADNJA

KUMA NAPRAV
V OSEBNA IN TOVORNA VOZILA

INDUSTRIJSKA CESTA B.ŠT., 6310 IZOLA (poleg novega kompleksa DROGE)

tel 051 640 42 53

DRUŠTVO OBZORJE
nudi brezplačno pomoč ljudem v duševni stiski. 

Za osebni razgovor se lahko prijavite vsak delovnik 
od 10. do 14.ure na tel. 041/ 954 769.



USTAVNO ČAKA, STROJI NE

Livade II. so postale gradbišče, čeprav je na ustavnem sodišču zahtevek 
za preverbo veljavnosti zazidalnega načrta za to območje, kije seveda 
osnova za izdajo gradbenega dovoljenja. Seveda sama vloga na ustavno 
sodišče ne more zadržati izvajanja veljavnih dokumentov povezanih s to 
gradnjo in zato so se investitorji odločili, da začnejo s pripravljalnimi 
deli za gradnjo bodoče aqualandije. Pravzaprav gre najprej za gradnjo 
centralnega objekta s trgovskim delom in apartmaji za trg, potem pa 
bodo verjetno sledili drugi objekti. Glede na to, da ustavno sodišče v 
zvezi s pritožbo Ministrstva za okolje na veljavnost zazidalnega načrta 
še ni sprejelo nobenega mnenja je dokaj mogoče, da bo ustavno sodišče 
odločilo v prid občini in zazidalnemu načrtu.

KRISTALNA PLAKETA ZA DROGO d.d.
Na 18.finančno-borzni konferenci, kije potekala sredi maja v Portorožu so 
tudi letos podelili kristalno plaketo za kakovostno in korektno obveščanje 
izdajateljev delnic, ki kotirajo na borzi.
Komisija, ki so jo sestavljali borzni člani, novinarji, investitorji ter 
predstavniki Ljubljanske borze je tokrat ocenila, da je med štiridesetimi 
delniškimi družbami, uvrščenimi v borzno kotacijo, družba Droga d.d. v 
lanskem letu najbolje obveščala svoje delničarje in javnost o svojem 
poslovanju. Člani komisije so menili, da so bile objave cenovno občutljivih 
informacij Droge pravočasne, prav tako pa je izstopala njihova splošna 
politika informiranja javnosti in delničarjev, predvsem preko rednih 
sporočil za javnost in tiskovnih konferenc. Nekaj možnosti za izboljšave 
komisija ugotavlja še pri nadgradnji spletnih strani.
Generalni direktor borze, dr. Draško Veselinovič je kristalno plaketo 
borznega pročelja predal Alešu Škrabi, članu uprave družbe Droga d.d..

SOŽALJE
Zadnjo bitko je izgubil tovariš

BORIS KOVAČIČ
Bojeval jih je veliko, kot TIGR-ovec in partizan v NOB, borec za 

osvoboditev Primorske in Slovenije ter celega sveta 
izpod vseh fašizmov, nacizmov, proti vsem tiranijam, izkoriščanju 

človeka s strani sistemov in posameznika.
Bilje zapriseženi levičar in kot tak predan svobodomiselnosti.

Do zadnjega smo skupaj analizirali domače in svetovne probleme.
Kot kritični sogovornik nam boš manjkal.

Smrt fašizmu svoboda narodu!
ZLSD Izola

ZDRUŽENA USTA
socialnih demokratov

4.000 ROZ ZA 10 MINUT
Občina Izola in Komunala sta v soboto pripravili že tradicionalno 
akcijo s katero Izolanom podarita večje število lončnic za okrasitev 
oken, balkonov in vrtov. Čeprav je bilo vodenk in drugih lončnic nekaj 
več kot štiri tisoč so pošle v nekaj minutah, nekateri pa so domov 
odnašali po cele zabojnike, medtem ko jih je za večino zmanjkalo. 
"Naslednje leto bomo to akcijo izpeljali po krajevnih skupnostih, da se 
ne bi ponavljali takšni prizori" je povedala županja Breda Pečan potem 
ko je cvetic ekspresno zmanjkalo.

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA 
Županja

SPOROČILO ZA JAVNOST
V občini Izola pozdravlja odločitev Ustavnega sodišča o obmejnem 
sporazumu z odobravanjem in kot dodatno možnost sodelovanja. 
Županja občine Izola Breda PEČAN z odobravanjem pozdravlja 
odločitev Ustavnega sodišča Slovenije, da sporazum o obmejnem 
prometu in sodelovanju med Slovenijo in Hrvaško, ni v nasprotju z 
Ustavo Republike Slovenije.
V lokalni skupnosti si prizadevamo sodelovati in se na različnih ravneh 
približati sosedom ter tako odpirati meje. Že izražene želje o tesnejšem 
sodelovanju na nivoju "ISTRA - KRAS - MORJE" v katerem bi bili 
vključene občine iz Italije, Hrvaške in Slovenije so z odločbo 
Ustavnega sodišča bližje. Mejna črta ne sme in ne more biti ovira za 
skupne interese, v našem primeru so to vprašanja izolske bolnišnice, 
urejanja oskrbe z vodo, plinom, komunalnimi odpadki, pa čistilne 
naprave, kot tudi kulturno zgodovinske posebnosti. V teku je skupen 
projekt "PARENZANA", ki bo svoj višek doživel drugo leto, ob stoti 
obletnici ozkotirne železniške proge Poreč - Trst
V občini Izola pričakujemo, da bodo poslanci obmejni sporazum s 
Hrvaško čimprej ratificirali in s tem pripomogli k boljšemu in lažjemu 
sodelovanju ljudi, ki živijo ob tej meji

Danilo Markočič 
Strokovni sodelavec za odnose z javnostmi

* rrIrm >GRATI 
POVEČAVA <

ob razvijanju filma in izdelavi slik Vam 
PODARIMO BREZPLAČNO POVEČAVO 

enega od posnetkov v formatu 20X30 cm
Pričakujemo vas v prenovljenih poslovnih prostorih 

s še pestrejšo ponudbo.

Tel.: 066/ 640 ■ 39 ■ 77, Drevored l.maja 4a, Izola IBS



DVE SEJI V ENEM POPOLDNEVU
Izolski občinski svetniki so v četrtek popoldne opravili trikrat več 
kot na dveh predhodnih prekinjenih sejah občinskega sveta. V 
enem popoldnevu so namreč dokončali 25. in v celoti zaključili tudi 
26. redno sejo občinskega sveta. Če bi sodili zgolj po tem podatku 
bi kdo mislil, da so bili zelo usklajeni, v resnici pa je bilo ravno 
obratno. Več kot polovico predlaganih dokumentov so namreč 
zavrnili ali preložili na boljše čase.

CENE KOMUNALNIH STORITEV
Začelo seje z razpravo o spremembah v organiziranosti J.P. Komunala 
Izola, ki je bila že pred sejo predmet vročih medstrankarskih razprav. 
Ena stran namreč trdi, da se Komunala, tudi s proračunskim denarjem 
in zviševanjem cen obnaša monopolistično, drugi trdijo, da gre za 
poslovanje s katerim zmanjšujejo odvisnost od proračuna. Svetniški 
klub LDS je predstavil rezultate svoje analize rasti cen komunalnih 
storitev (v skrajšani obliki jo objavljamo na 4. strani) iz katere pa je 
predvsem moč razbrati, da v tej stranki zelo slabo ocenjujejo delo 
sedanjega direktorja Marina Domia, ki mu očitajo, da ni uresničil 
nalog, ki mu jih je naložil občinski svet s sklepom o normativih in 
oblikovanju cen, zato pa je izpeljal podražitev komunalnih storitev. 
Direktor Marino Domio je njihove trditve zavrnil s trditvijo, da so se 
cene komunalnih storitev v globalu dvignile za 7 odstotkov, res pa je, 
da so se cene odvoza smeti dvignile za 68 odstotkov, tako kot je bilo 
začrtano že pred njegovim prihodom, vendar se je tudi ta podražitev 
dogajala postopoma, v dveh letih, tako da ni bila preveč boleča za 
občane.
Bilo je tudi nekaj ostrih besed in odgovorov na račun spreminjanja 
stališč županje v odnosu do prejšnjega in sedanjega direktorja 
Komunale (prejšnji je bil Alojz Zorko - LDS, sedanji je Marino Domio 
- ZLSD), slišati je bilo celo namige o koruptivnosti in še čem, končno 
pa so se kopja zaostrila ob predlogu naj dokument o reorganizaciji 
Komunale najprej sprejme skupščina podjetja, šele nato pa občinski 
svet. Sledilo je glasovanje, ki je pokazalo, da županja nima več 
nesporne večine v občinskem svetu. Še več, ob tej in nekaj naslednjih 
točkah je celo ostala v izraziti manjšini, saj so predlog o skicu 
skupščine Komunale podprli svetniki LDS, ZZP, IDZ, SDS, SLS-SKD 
in Loredan Kaligarič, tako daje t.i. nova opozicija zbrala kar 13 glasov, 
županjina "pozicija" pa vsega sedem Trije svetniki niso glasovali ali so 
bili takrat odsotni.

FRANTAR TOKRAT IZVOLJEN
Novonastalo razmerje sil je bilo kot ustvarjeno za obravnavo 
kadrovskih vprašanj med katerimi je bilo zagotovo najbolj zanimivo 
tisto o popolnitvi nadzornega odbora občine Izola Tisti z boljšim 
spominom zagotovo še vedo, da so stranke nekdanje pozicije (ZLSD, 
ZZP, DeSUS in LDS) kar nekajlcrat s preglasovanjem zavrnile možnost 
imenovanja Aleksandra Frantarja (takrat še SKD, zdaj SLS-SKD) za 
člana nadzornega odbora. Očitali so mu predvsem to, da je 
nezadovoljen z volilnim izidom postavil pod dvom legalnost lokalnih 
volitev v Izoli. Ob zamenjavi člana iz vrst SLS in spričo združitve SLS 
in SKD so tokrat opravili nadomestne volitve, kandidat je bil isti, 
večina nekdanjih ostrih in glasnih nasprotnikov pa je tokrat požrla 
slino in glasovala za imenovanje Aleksandra Frantarja v nadzorni 
odbor občine Izola. Novinarsko bi rekli, da je bilo pravici zadoščeno, 
ceno za to pa bodo nekateri videli v svojem ogledalu.

ZA AVTO ALI PROTI ŽUPANJI?
Za večino opazovalcev dogajanja na seji je bil nekoliko nenavaden tudi 
izid glasovanja o predlogu svetnika ZLSD, Valdija Morata o tem, da se 
Izola pridruži svetovnemu dnevu brez avtomobila Predlagatelji so 
trdili, da gre predvsem za simbolno dejanje, saj Izole enostavno ni 
mogoče primerjati z Milanom ali Parizom, opozicija pa je trdila, da gre 
za še eno akcijo, ki na gasilski način rešuje probleme prometa v mestu. 
Nekako se ni bilo mogoče izogniti vtisu, da je prevladala odločitev, da 
se županji ne dovoli tovrstne promocije v javnosti, glasovanje (12 proti, 
5 za) pa je potrdilo, da bo županji do konca mandata vse težje. To seje 
pokazalo tudi pri glasovanju o dodatnih pooblastilih županji s katerimi 
bi pospešili nekatere manjše prodaje občinske lastnine, vendar je bil 
tudi ta predlog zavrnjen v enakem razmerju.

«»cina Izoli bo prodali nijlepš« parerlo 
na elitnem Japodjo Stanovanjski zadrugi 
Jaflodje - Bodoči lastniki naj bi bili,

jr f ? io izbrani; mimo javnopa razpisa naj 
’’ bi parcele z enim najlepših razgledov 

na slovanski obali padlo v naročji 
zunaijua ministra dr. Dimitrija Rupla, 
poslanca Maria Gasparinija, nekdanjega
predsednika občinskega izvršntga sveta 
Davorina Adlerja, direktorja iavneoa

JAGODJE V PAT POZICIJI
Še posebej novinarji smo nestrpno čakali razpravo o prodaji devetih 
gradbenih parcel v Jagodju, ki naj bi jih kupila Stanovanjska zadruga 
Jagodje in za katere naj bi že obstajali potencialni kupci. Razprava je 
seveda šla v smeri kaj je za občino bolje: zaslužiti čimveč s prodajo na 
trgu ali imeti vsaj nekakšen vpliv na to, kdo bo v bodoče živel v našem 
mestu. Seveda pa ni manjkalo vzporednih razprav, od tega zakaj so 
parcele tako velike (Dino Dodič - DeSUS) do tega, zakaj so cenitve 
zemljišča tako različne. Občinski cenilec je ocenil vrednost kvadratnega 
metra na nekaj več kot 13.000 tolarjev, cenilec stanovanjske zadruge ga 
je ocenil na 7.617 tolarjev (zahtevnost zemljišča in napačno uporabljen 
koeficient), zadruga pa je bila pripravljena odšteti nekaj več kot 10 
tisočakov za kvadratni meter. Svetnike je motila takšna neusklajenost, 
nekateri pa so menili, da bi se dalo iztržiti celo več kot je ocenil 
občinski cenilec, saj gre za izredno atraktivna in velika zemljišča, ki bi 
gotovo zanimala kupce z največ kapitala. Glede na to, da takšnih v Izoli 
ni je na čeri proste prodaje opozoril Silvano Sau (Italijanska skupnost), 
njegova razprava pa je prepričala tudi Tomaža Martina Jamnika, ki je 
pred tem napovedal, da bo glasoval za prosto prodajo na trgu (nasprotno 
od svoje poslanske skupine - ZLSD). Ko je bilo tako treba odločati o 
tem, da se omenjeno zemljišče proda Stanovanjski zadrugi Jagodje 
oziroma o predlogu Evgenija Komljanca (LDS), da se objavi licitacija 
za omenjena zemljišča, pred tem pa pridobi v last še manjkajoči parceli, 
se je zgodilo presenečenje. Za predlog županje o prodaji zadrugi je 
namreč glasovalo 11 svetnikov, prav toliko pa jih je bilo proti Glede na 
dotedanja glasovanja je bil to pravi mali šok, ki se je ponovil ob 
glasovanju o predlogu Evgenija Komljanca, kjer je bilo razmerje spet 
11:11, kar pomeni, da tudi njegov predlog ni dobil večine. Odločilen je 
bil gotovo glas Davorina Adlerja, ki je glasoval v nasprotju s svojo 
poslansko skupino in podprl prodajo Stanovanjski zadrugi. Nekateri 
menijo, da zato, ker je zainteresiran za omenjeno zemljišče, drugi pa, da 
so ga prepričali nasprotniki pretiranega liberalizma v prodaji občinskih 
zemljišč. Predlagateljem predloga o prodaji zadrugi pa je verjetno še 
najbolj žal, da je sejo tik pred glasovanjem zapustil triindvajseti 
glasovalec (Gianfranco Siljan - Italijanska narodnost), katerega glas bi 
dokončno odločil.
Tako občinski svet v zv ezi s prodajo parcel nad vinogradi ni sprejel 
nobenega sklepa, kdaj se bo ta vsebina ponovno vrnila v odločanje pa 
bo zdaj gotovo predmed medstrankarskih dogovarjanj in trgovanj.

KALIGARIČ OB LDS
Na drugi strani objavljamo izjavo Loredana Kaligariča glede 
njegovega sodelovanja s poslanskim klubom LDS, na občinskem 
svetu pa je bila ta njegova odločitev tudi vizuelno zelo opazna, saj je 
svoj sedež enostavno prenesel iz prejšnje "lokacije" ob rob 
LDS-ovih svetnikov. TAko bi lahko rekli, da Loredan Kaligarič 
svetnik neobstoječe SLS in po novem neodvisni svetnik ni prestopil 
k LDS ampak je k njim samo prisedel.

NADZORNI ODBOR ZA ČISTE RAČUNE
Nadzorni odbor Občine Izola, ki ga vodi Janez Jug je ob obravnavi 
premoženjske bilance Občine Izola ugotavljal, da informacija o bilanci 
v celoti ne zadošča Zakonu o javnih financah, saj v njej niso 
evidentirana premoženja nekaterih javnih zavodov katerih ustanovitev 
je občina (Tej niso dostavila svojih premoženjskih bilanc) Komunala 
Izola pa občini ne dostavlja podbilanc sredstev v upravljanju. 
Predlagajo tudi oblikovanje začasnega strokovnega telesa, ki bo 
opravilo to delo in zagotovilo konsolidiranje premoženjske bilance 
Občine Izola.
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KAJ LDS OČITA ŽUPANJI IN KOMUNALI
Na seji OS so svetniki izolske LDS v zvezi z razpravo o izolski 
Komunali imeli precej očitkov na račun dela sedanjega direktorja in 
odnosa županje do tega dela, novinarjem pa so razdelili gradivo s 
povzetki njihovih pripomb. Objavljamo ga v celoti:
Poleg razprave, ki jo bomo imeli na sami seji bi želeli, da se izdatno 
odgovori na naslednja vprašanje in trditve, katera izhajajo iz nedoslednosti 
in sprenevedanja direktorja Komunale d.o.o. Izola in Županje Občine Izola, 
kije hkrati predsednica omenjenega Javnega podjetja.
DRUGA REDNA SEJA 21.12. 1998
Kaj seje spremenilo na Komunali d.o.o. od druge redne seje 21. 12. 1998 do 
petindvajsete redne seje, da lahko poda Županja tako različni, diametralno 
nasprotni si mnenji o enaki zadevi.
OSMA REDNA SEJA 28. 06. 1999
Kaj seje spremenilo na Komunali d.o.o. od osme redne seje 28. 06. 1999, ko 
je bil zavrnjen predlog za podražitev cen za 5,32% in deseto redno sejo 27. 
09. 1999, ko so se cene podražile za 10,46% in seje začel postopek prehoda 
obračunavanja odvoza smeti na kubični meter (prej in sedaj na kvadratni 
meter), kije bil pretveza za še dodatni 65%-ni dvig cen do konca leta 2001. 
Dodatno seje na enajsti redni seji 25. 10. 1999 potrdil dvig cen deponiranja 
kosovnih odpadkov na mestni deponiji za index od 140 do 297.
DEVETA REDNA SEJA 19. 07.1999
Gospod Marino Domio se imenuje za direktorja Komunale d.o.o. namesto 
dosedanjega direktorja gospoda Alojza Zorka.
DVANAJSTA REDNA SEJA 29. 11.1999
Sklep, ki določi začasni predlog normativov in oblikovanje cen naloži 
direktorju, da pripravi v roku 6 mesecev predlog ovrednotenih vlaganj za 
prehod obračunavanja odvoza in deponiranja na kubični meter (to je bilo 
glavno utemeljevanje za 60% dvig cen)
Direktor v šestih mesecih ne naredi nič!
OSEMNAJSTA REDNA SEJA 29. 06. 2000
Namesto, da prinese direktor program, vezan na sklep iz dvanajste seje (glej 
prejšnji odstavek), pride z novim sklepom, ki nas vrača na stanje na dan 27. 
09. 1999, se pravi na obračunavanje na kvadratni meter. Edina razlika je, da 
bodo do konca leta 2001 za 65% višje cene. Ponovno se zaveže, da bo v 
šestih mesecih pripravil program pobiranja odpadkov na kubični meter. 
PETINDVAJSETA REDNA SEJA 24. 04. 2001 
Direktor v osemnajstih mesecih ne naredi nil za zbiranje odpadkov na 
kubični meter, cene pa še naprej rastejo!

ŽUPANJA V STRASSBOURGU
Županja Breda Pečan ta teden sodeluje pri delu kongresa za lokalno 
samoupravo pri Svetu Evrope v francoskem Strassbourgu. Kot članica 
evropske komisije za lokalno samoupravo sodeluje pri obravnavanju 
poročila mednarodne komisije o položaju lokalne samouprave v 
Sloveniji. Poročilo komisije je v glavnem pozitivno saj ocenjuje stopnjo 
lokalne samouprave v Sloveniji kot primemo, seveda pa svetujejo 
slovenski vladi naj v pripravo dokumentov o financiranju občin 
obvezno vključi tudi lokalne skupnosti. V poročilu je dan tudi velik 
povdarek oblikovanju regij in predlog vlade naj bi regija štela najmanj 
100.000 prebivalcev se komisiji zdi zelo na mestu. Med napotki je moč 
zaslediti tudi vzpodbudo k čezmejnemu sodelovanju v vseh oblikah.

OPOZICIJA IMA VEČINO
Pravzaprav je nekoliko nenavadno, da govorimo o opoziciji, čeprav gre v 
resnici za stranke, ki imajo med seboj koalicijsko pogodbo oziroma pogodbo o 
sodelovanju pri vodenju izolske občine. Ob začetku mandata smo novinarji 
ugotavljali, da je demokraciji v Izoli odklenkalo, saj so stranke takoimenovane 
"leve opcije" imele večino s katero so lahko brez težav sprejele karkoli. Tudi 
dvotretinska večina ni bila pod vprašajem za povrh pa so tudi v državnem 
vrhu imele "svoje", tako da je nekaj časa vse delovalo tako enozvočno, da še v 
enoumju ni tako.
ZLSD, ZZP, DeSUS, LDS, IDZ, Italijanska skupnost in takratni Slovenski 
forum so skupaj premogli kar 18 glasov, opozicija pa v najboljšem primeru 5 
(sva iz vrst SKD, dva SDS in eden iz vrst takratne SLS). Potem so se zgodile 
državnozborske volitve, v vlado so prišli LDS, ZLSD, DeSUS in novonastala 
SLS-SKD, kar je dalo misliti, da bo glasovanje na občinskem svetu takorekoč 
odveč. Toda volilni izidi na državnozborskih volitvah in priprave na nove 
lokalne volitve so namesto konsolidacije prinesle razkoL ki je posebej opazen 
med ZLSD in LDSi Prva je na volitvah dobila manj od pričakovanega (še 
posebej z neizvolitvijo županje v državni zbor), čeprav takšno oceno vztrajno 
zavračajo, druga pa se počuti zmagovalko, saj je njihov kandidat (dr. 
Gasparini) dobil več glasov od županje. Takšnega kapitala seveda ne gre kar 
tako zapraviti in v stranki so se očitno odločili, daje treba predvolilni boj začeti 
prej kot običajno. Stranke seveda ne zanima zgolj število svetnikov pač pa tudi 
župansko mesto, zato je strategija preprosta: županji je treba onemogočati 
vsakršno promocijo in ji na hrbet naložiti čimveč grehov, istočasno pa svojo 
stranko prikazati v luči varuha občinskega premoženja in poštenja nasploh.
V takšne razmere se je kar nekoliko neudobno namestila tudi ZZP, ki je na 
državnozborskih volitvah sodelovala z LDS, njen predsednik pa je imel 
obljubljenih kar nekaj vplivnih pozicij v državi in državni upravi a je zaenkrat 
ostalo le pri obljubah. Vseeno pa je ostalo zavezništvo z LDS v občinskem 
svetu, kar je nenavadno, saj koalicijske pogodbe z županjino ZLSD niso 
preklicali, čeprav skoraj redno glasujejo v nasprotju s svojim koalicijskim 
partnerjem. Posebej zanimivo je tudi ravnanje SDS in SLS-SKD, ki delujeta 
tako usklajeno, kot da ena ne bi bila vladna stranka, druga pa opozicijska, 
povrhu vsega pa so zdaj postali zavezniki LDS in ZZPs katerima že premorejo 
polovico svetnikov. Oboji pravijo, da se niso pridružili močnejši LDS ampak 
da seje LDS pridružila njim, kar seveda lahko verjamejo le največji politični 
naivneži.
Novonastali opoziciji je treba prišteti še zdaj neodvisnega Loridana Kaligariča, 
ki pa sodeluje s poslanskim klubom LDS, pozicija dveh svetnikov (IDZ in NDS 
- bivši SF) pa je bolj ali manj odvisna od posameznih obravnavanih tem.
Dokaj zanesljivo je tako zgolj sodelovanje ZLSD, DeSUS, in narodnosti, 
čeprav slednji trdijo, da se odločajo samostojno, glede na obravnavano 
vsebino, saj niso podpisali nobene koalicijske pogodbe, za svetnika DeSUS-a 
(Dina Dodiča) pa se itak ve, da razmišlja s svojo glavo. Če k temu dodamo še 
zelo samorazmišljujočega Tomaža Martina Jamnika, svetnika ZLSD in brata 
županje Brede Pečan, ki zna biti vražji do opozicije in do svojih, je na dlani, da 
bo do lokalnih volitev novembra 2002 občinski svet sprejel bolj malo odlokov, 
sklepov, pravilnikov in podobnega iz svoje pristojnosti.
Tisti, ki smo trdili, da razmerje sil, kot smo ga imeli pred slabimi tremi leti za 
demokracijo ni dobro smo zdaj načelno zadovoljni. Namesto 18:5 imamo zdaj 
obratno razmerje 10:13 to pa je stanje, kjer demokracija šele prav zaživi. 
Vprašanje pa je, če tudi politična modrost in zrelost.(DM)

NOVO v Reviti
. prva prodajalna z medicinskimi pripomočki v Izoli

Tomažičeva 10 (Hotel Delfin - vhod s parkirišča)
Umik: 8 -12, 15 -18, sobota: 8-12 Telefon: 640 - 40 - 64

DOBILI SMO VRSTO NOVIH PROGRAMOV, MED DRUGIM:

IZDELKI 

ZA DOJENČKE 
IN MAMICE

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
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40.1et Srednje gostinske in turistične šole

DIJAKI SO POKAZALI, DA ZNAJO
Na Srednji gostinski in turistični šoli so minuli petek 
slovesno obeležili 40.obletnico ustanovitve šole. Najprej so se 
gostje in dijaki zbrali na prireditvi v kulturnem domu, nato 
pa še na slavnostnem kosilu.
O pomenu šole za vzgojo kadrov na področju turizma in 
gostinstva, pa tudi o njeni preteklosti in prihodnosti so 
spregovorili ravnateljica Mara Kobal, izolska županja Breda 
Pečan ter državni sekretar za šolstvo Mirko Zorman. V 
kulturnem programu so poleg igralke Nevenke Vrančič in 
violinista Vlada Batiste z recitalom o svojem šolskem 
vsakdanu nastopili dijaki šole, slavnostno kosilo pa je pripravilo 
in postreglo 79 dijakov zaključnih letnikov, ki so na ta način 
opravljali praktični del zaključnega izpita.

Ob pomoči izkušenih kuharjev šolske restavracije in učiteljev 
praktičnega pouka so pokazali, da so pripravljeni na prve korake 
v ta naporen, a lep poklic, kot ponavadi pravijo tisti, ki v 
gostinstvu vztrajajo vrsto let.
Menu, ki je temeljil na dobrotah iz morja, je pripravilo in 
postreglo 32 kuharjev, 18 natakarjev ter 29 gostinskih 
tehnikov, ki morajo znati tako skuhati jedi, kot jih tudi postreči. 
Dolg in glasen aplavz, ki so ga bili dijaki deležni na koncu je 
potrdil, da so si prav vsi zaslužili, da ta del izpita opravijo.
Že v ponedeljek pa jih čaka še teoretični del gostinskih 
predmetov ter po vrsti še ostali pismeni in ustni preizkusi. Po 
napornem juniju pa bo tudi za njih prišel čas, da se poslovijo od 
šolskih klopi in prepustijo prostor novim generacijam dijakov, ki 
bodo izolsko šolo pospremili v peto desetletje. (K.B.)

ZADNJA IZOLSKA MATURA
S pisnim izpitom iz italijanščine se v soboto, 2. junija, pričenja 
obdobje mature in zaključnih izpitov tudi za dijake obeh izolskih 
srednjih šol. Kot nam je povedal ravnatelj Srednje šole Pietro 
Coppo Alberto Scheriani bo maturo pri njih opravljajo 9 dijakov, 
okrog 50 pa jih bo pristopilo k zaključnemu izpitu. Na SGTŠ pa bo 
po besedah pomočnice ravnatelja Adelije Perne, maturo opravljalo 
16 dijakov na smeri turistični tehnik, zaključni izpit pa 100 dijakov 
smeri kuhar, natakar ter gostinski in turistični tehnik.
To je zadnja generacija izolskih maturantov, saj nova šolska zakonodaja 
odslej omogoča opravljanje mature le na gimnazijah. Na ostalih srednjih 
šolah bodo dijaki čez dve leti lahko opravljali poklicno maturo, ki jo je 
uvedla nova šolska zakonodaja in jim bo poleg vpisa na višje in visoke 
strokovne šole omogočala tudi vpis na univezitetni študij (ob 
opravljanju dodatnega izpita, ki ga bo določila fakulteta). Do tedaj pa 
bosta dve generaciji dijakov izolskih srednjih šol zaključili šolanje z 
zaključnim izpitom. Seveda imajo tudi ti dijaki možnost, da po 
enoletnem maturitnem tečaju opravljajo maturo. Tudi letos se bodo pisni 
in ustni izpiti sc bodo zvrstili do konca junija, maturantje pa bodo za 
rezultate izvedeli 13.julija, kar je malce prej kot v minulih letih.
Z zaključkom šolskega leta pa se vrvež ne bo ustavil v nobeni od obeh 
šol. Prostore SGTŠ, oziroma tamkajšnjega Hotela Riviera, bodo kot 
vsako poletje napolnili turisti, ob šoli Pietro Coppo pa bo zraslo 
gradbišče.
V teh dneh se namreč pričenja težko pričakovana gradnja novega 
prizidka, kjer bodo na 700 m2 našle prostor dodatne specializirane 
učilnice ter delilna šolska kuhinja. Ravnatelj šole Alberto Scheriani 
zatrjuje, da bo z omenjenim prizidkom šola pridobila skorajda idealne 
pogoje za delo. Še več: s tem bodo dane tudi prostorske možnosti za 
ustanovitev višje strokovne šole, o kateri razmišljajo že nekaj let. 
Izobraževala naj bi kadre na področju ekonomije, velik poudarek pa naj 
bi dajala tudi posredovanju znanja tujih jezikov. Veliko možnosti 
razvoja šole vidijo tudi pri povezovanju s sorodnimi šolami v Italiji.
Rok za izgradnjo prizidka, za katerega sta sredstva zagotovila 
Ministrstvo za šolstvo ter italijanska država ( slednja bo prispevala 
opremo za učilnice) je določen v oktobru, po mnenju ravnatelja pa bo 
pouk v novih prostorih stekel še pred koncem letošnjega leta. (K.B.)
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CICIOLIMPIJADA V UŽITEK OTROKOM
V vrtcu Mavrica, natančneje na igrišču ob vrtcu v Livadah je bilo 
minulo soboto dopoldan vse v znamenju 5.Ciciolimpiade. Zbrali so 
se vsi otroci iz vseh treh enot vrtca Mavrica, od dojenčkov pa do 
malih šolarjev in seveda mam, očetov, sestric in bratcev ter non in 
nonotov, tet in stricev.
Na športno, predvsem pa zabavno rireditev, s katero že pet let zapored 
obeležujejo zaključek vrtčevega leta, je tokrat prišlo še 120 gostov iz 
drugih vrtcev: iz izolskega vrtca L'aquilone, iz portoroškega vrtca 
La Coccinella, iz vrtca Morje Lucija ter dve skupini iz enot 
koprskega vrtca v Pobegih in Šalari.
Kot se za pravo olimpijado spodobi so se igre začele s slavnostno 
otvoritvijo: najprej je na igrišču zaplapolal prapor (na kolesu ga je 
pripeljal Martin Perič) , nato pa se je prikotalila maskota iger 
Cicižoga. Pravzaprav seje kar pripeljala na skoraj pravem traktorju, ki 
ga je "vozil" mali Dominik Novak iz vrtca v Kortah. Olimpijade 
seveda ni brez olimpijskega ognja in tega je na skiroju pripeljala 
Ana-Maria Grlj.
Potem so vsi skupaj zapeli še Cicihimno (spesnila jo je Suzana Božič, 
uglasbil pa Peter Popovski), prisluhnili besedam ravanteljice Tatjane 
Kodarin in županje Brede Pečan, ki vsako leto pozdravi male 
športnike, in igre so se začele. Komentiral in vodil jih je Sten Vilar, ki 
pri Ciciolimpijadi sodeluje že od vsega začetka.
Vožnjam samokolnic, skrivanju pod padali, vlečenju barčic, tekanju z 
velikanovimi copati, skakanju z žogo, skratka igranju, navijanju 

iršev, fotografiranju, snemanju in vsesplošnemu živžavu ni bilo ne 
mca ne kraja. Pomembno je, da so bili na koncu vsi zmagovalci in so 
ejeli medalje in priznanja. Po dobrih dveh urah igranja seje prilegla 
alica, ki so jo pripravile kuharice, otroci in starši pa so si lahko 
;ledali še razstavo najlepših otroških izdelkov, ki so jih izdelali med 
om.
i pripravo iger so poskrbele vzgojiteljice, ki pa so povedale, da vsega 
ga ne bi bilo brez čisto vseh zaposlenih v vrtcu, in pa seveda staršev 
sponzorjev, ki so se tudi tokrat odzvali v lepem številu. Vsi skupaj so 
rokom pripravili enkratno doživetje in dogodek, ki ga vsako leto 
strpno pričakujejo ter v njem uživajo. (K.B.)

DNEVI OLJK
PROGRAM PRIREDITEV ^ 

Sobota, 2. junija 2001

ob 10.00 uri
OLJKA, ALI TE POZNAM?
Tekmovanje četrtošolcev (šola Korte)

ob 13.00 uri
FINALE TEKMOVANJA "OLJKA, ALI TE POZNAM?"

Zadružni dom Korte

ob 16.00 uri
OTVORITEV PRODAJNE RAZSTAVE 

"DOMAČA KUHINJA IN OLJČNO OLJE"

ob 16.00 uri
OZNAČBA POREKLA BLAGA 

OLJČNEGA OLJA SLOVENSKE ISTRE
Zadružni dom Korte 

ob 17.00
VODEN OGLED NASADA

Zbirno mesto pred Zadružnim domom Korte 

ob 17.30 uri
OKROGLA MIZA

"EKOLOŠKA OSVEŠČENOST V KMETIJSTVU"
Zadružni dom Korte 

ob 19.00 uri
ZBOR OLJKARJEV SLOVENSKE ISTRE

Zadružni dom Korte

ob 20 JO uri
PODELITEV PRIZNANJ IN KULTURNI PROGRAM

Pred zadružnim domom Korte 

ob 21.00 uri
ZABAVA S PLESOM - Slavko IVANČIČ in ansambel KALAMARI

Pred zadružnim domom Korte

Nedelja, 3. junija 2001

ob 17.00 uri
RAZSTAVA O OLJKI IN KMEČKIH OPRAVILIH

Cetore 

ob 18.00 uri
ZABAVNI PROGRAM S PLESOM

Cetore

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA
organizira enodnevni izlet v VELENJE na srečanje upokojencev 
Slovenije, ki bo v četrtek 28.6.2001.
Odhod avtobusa ob 6.00 izped bivše Lipe. Prijave in vplačila za 
prevoz in kosilo 3.500,00 SIT sprejemamo v pisarni Plenčičeva 
3, v ponedeljek od 9 -11 in sredo od 15 - 17.

OŠTARIJA ^
INA RUDI POLJE 21

IZOLA 6310 IZOLA

ISTRSKI MENU
Bobiči 150,00 SIT
Sipe z blitvo in polento 950,00 SIT
Solata 150,00 SIT
Refoškova palačinka 150,00 SIT

1.400,00 SIT



NOGOMET-3. SNL 
ADRIAAVTOPLUS 1:4 (1:1)
strelci za Avtoplus: Serdinšek in 
Gregorič (2)
Avtoplus Korte: Sirotič, Vučenovič 
(Softič), Bogdanovič, Tul, Pohlen, 
Furlanič, Baruca, Čendak, Serdinšek, 
Gregorič, Božič (Šorgo)
Kortežani so bili absolutno boljši 
tekmec v lokalnem derbiju in so le na 
začetku dovolili borbenim domačinom 
nekaj več pobude. Ko so Ankarančani 
prišli v vodstvo pa so se igralci iz Kort 
le zganili, dali v višjo prestavo in 
domačine enostavno povozili. Tokrat 
so bili tudi učinkoviti in ocena igre je 
lahko zelo visoka.
V nedeljo čaka kortežane nov derbi z 
gosti iz Šmarij.

PRIMORSKA LIGA 
P0RT0R0Ž-PIRAN:MNK IZOLA 
1:4(1:01
Strelci za Izolo: Božičič, Mujkič,
Hasič, D. Božič
MNK Izola: Horvat, Cerič, Kompara 
(Markežič), Gavrič, Kraja, Hoti, D.
Božič, Puzič (Hasič), M. Božič 
(Pavlin), Mujkič (Zaič), Bauer 
(Božičič)
Izolani so nadigrali nemotivirane 
domačine in tako ostajajo v vrhu 
prvenstvene lestvice s tremi točkami 
naskoka pred Postojno, ki prihaja v 
zadnjem kolu v goste prav v Izolo.
Tako bo o naslovu prvaka odločala 
zadnja tekma na domačem igrišču in 
tokrat se bo na stadionu v Izoli zagotovo nabralo 
veliko gledalcev.

ROKOMET
Na močnem rokometnem turnirju v Izoli so 
nastopile ekipe Izole, Burje, Zameta in kadetska 
reprezentanca Slovenije, ki je na koncu 
presenetljivo osvojila prvo mesto. Turnir je bil 
bolj revialnega značaja, saj so igralke že vidno 
utrujene od tares dolge sezone.

TAEKW0ND0
V soboto in nedeljo, 2. in 3. junija bo v Piacenzi 
(Italija) tekmovanje za svetovni pokal v kick 
boxingu (semi, light in full contact ter v formah). 
Na tekmovanju bodo sodelovali tudi člani 
izolskega Tae Kwon Do kluba in sicer tekmovalca 
Sašo Popovič (do 79 kg v semi in light contact) in 
Aleš Loredan (nad 89 v semi contact), kot sodnik 
bo sodeloval Darko Filiput in kot pomočnik 
selektorja slovenske reprezentance trener Izolanov, 
Bojan Korošec.

KAPUČINO
MitomMmm

Sašo je trenutno v vrhu slovenskih tekmovalcev v 
semi in light kategoriji, zanj pa je to prvi nastop na 
tako velikem tekmovanju, prav tako je v Sloveniji 
med najboljšimi tudi Aleš Loredan, ki pa je že 
sodeloval na mednarodnih tekmah. Glede na to, da 
bodo na tekmovanju sodelovali vsi najboljši, saj je 
tekmovanje odprtega tipa (ni omejeno število 
nastopajočih) in bodo mnogi imeli tudi 
kvalifikacije za sestavo državnih reprezentanc, je 
težko napovedovati rezultat, vendar trener Korošec 
meni, da bi bila uvrstitev kateregakoli od 
temovalcev v prvo peterico že zelo lep uspeh, saj v 
posameznih kategorijah nastopa tudi po 60 borcev. 
Na lanskem podobnem tekmovanju je nastopilo v 
Piacenzi več kot 1000 tekmovalcev.

Tekmovanje je zadnje večje tekmovanje pred 
svetovnim prvenstvom, ki bo od 24. do 28. oktobra 
v Mariboru.

9.Eurofest
Do začetka devetega Eurefesta je še mesec 
dni. V nedeljo Ijlllila se bodo ekipe, kot 
vsako leto, zbrale na izolski Punti na 
Svetilniku in s svečano povorko skozi 
mesto se bo začel Eurofest. Organizatorje 
zelo zadovoljen z odzivom, saj je že prCKO 
100 priiavlfenih ekip, od tega seveda 
velika večina iz tujine. Ena najbolj 
zanimivih ekip, oziroma kar sedem ekip, 
prihaja iz Danske, iz ekipe Brondby HK. 
Natanko 99 članov bo prišlo z dvema 
avtobusoma do Izole. Rokometna ekipa 
BrondbH HK seveda ni preveč poznana, 
veliko bolj so poznani njihovi prijatelji iz 
nogometnega kluba Brondby IF. Peter 
Scmeichel ki je nedavno ravno proti 
slovenski nogometni reprezentanci 
zaključil svojo reprezentančno pot, 
kronano z naslovom najboljših v Evropi 
pred približno desetimi leti; Brian in 
Michael Laudrup, ali pa Ebbe Sand 
Brondby HK je majhen klub z 220 člani iz 
okolice Kopenhagena. Imajo 17 ekip v 
mlajših selekcijah ter po dve članski ekipi 
v moški in ženski kategoriji, ter tudi 
veteransko ekipo. Pred kratkim so začeli 
sodelovati z nogometnim klubom 
Brondby IF, ki jim bo v prihodnje tudi 
finančno pomagal, tako da so si zadali za 
cilj da v kratkem pridejo vsaj do 2. če ne 
1 .lige. Trenutno nastopajo v Serie 1, to je 
nekako 5 danska liga. V klubu gojijo 
precej prijateljske in družinske vezi, tako 
da imajo precej družin, ki se vezane s 
klubom, tako da igrajo mati, oče in otroci 
v klubu. Značilnost njihovega kluba je 
tudi, da večina igralcev igra ves čas v tem 
klubu in ga nikoli ne zapustijo, pa tudi 
prišleki se tu ustalijo in ostanejo v klubu. 

Prav zaradi prijateljskih vezi, kijih tako gojijo porabijo 
vsi veliko svojega prostega časa ravno v klubu in z 
njim. Pot na Severni Jadran bo verjetno za njih precej 
dolga, vendar verjetno tudi zaslužena nagrada in 
dopust.
Asfaltiranje isrlšča - Zunanje rokometno 
igrišče ob osnovni Šoli Vojko Smuč že dobiva novo
podobo. Po dolgih letih bo edino igrišče na odprtem v 
mestu Izola dobilo novo prevleko in bilo pripravljeno 
v barvah brez črt, kakor zahtevajo nova prvila 
evropske rokometne zveze. To bo seveda predvsem 
pridobitev za mesto Izola, ki bi moralo poskrbeti za 
več podobnih igrišč, saj otroci nimajo možnosti 
športnega udejstvovanja na odprtem. Pohvale pa si 
zaslužijo tudi za ta prvi korak in preplastitev tega 
dotrajanega igrišča.
Prijave - Organizator bo prijave za 9.Eurofest 
sprejemal še do 5.junija 2001. Vsi, ki se dosedaj še 
niso prijavili imajo do omenjenega datuma priložnost, 
da to storijo. Naslov za prijave in informacije pa je: 
SPORTMAESTRAL CLUB d.o.o. IZOLA,SPORTS 
AGENCY, IX. KORPUS 26, SI - 6310 IZOLA 
TEL:+386 5 6403989 FAX:+386 5 6403989, seveda pa 
lahko vse informacije dobite tudi na spletni strani 
www.sportmaestral-club.si in na elektronskem naslovu 
sportmaestral.club @siol.net.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tudi temperature napovedujejo, da se tekmovalna 
sezona poslavlja. Po sobotnem ženskem 
rokometnem tumiiju že vlada sproščenost. Vsi se 
rekreirajo za vzdrževanje "zadostne" količine 
kondicije. Še tisto malo turnirjev, na katere so 
povabljene ekipe se bo odigralo in aktivnosti bodo

minimalne. "Žoge" bodo igralci podali vodstvu in 
jih spomnili, da čas beži in novi izzivi zahtevajo 
nove prijeme. Obojim je pretekla tekmovalna 
sezona bogato "obrodila", moška stran med elito, 
ženska ekipa končno pravi prvoligaš. Veliko časa 
in sredstev je bilo potrebnih, tudi "male drame" se 
je preživljalo, rezultati poplačajo, vendar pa ne 
vsega. Trepljanje in pohvale, vse postaja premalo, 
selitev iz višjega na nižje (ali obratno) pa ne 
zadovoljuje občinstva. Pohvale, da smo najbolj 
športno mesto (tudi tekmovalno) zvodenijo in 
odpirajo nova vprašanja: kako nam sploh uspe ob 
splošni "revščini". Iznajdljivost in kakšen "stric", 
veliko lastnih sredstev ter starši, kateri morajo kar 
"debelo" plačati za zdravo življenje otrok. Siliti 
nekoga v prepričanje, da postaja šport, ali pa bo 
postal le domena "bogatih" ni težko. Precej vroča 
tema, sploh pa za tople dni. Vendar pa, tolikokrat 
sem že tarnal in še vsakokrat se je izšlo, želim, da

EŠse še mnogokrat. Bodo pa topli dnevi pripeljali 
v Izolo spet veliko mladih. Postajamo center za 
priprave mlajših selekcij. Po kadetih so tudi 
kadetinje vadile in tudi naše so bile poleg. Torej 
nam Slovenija le zaupa, ob lepotah smo tudi 
najcenejši. Vsakokrat se doda tem akcijam kaj 
svojega (ribe, vino) in vsi se radi vračajo, tudi po 
težkih borbah na igrišču. Pogovori pa potem 
stečejo in kar težko si je vse zapomniti, vrtijo pa 
se več ali manj kot ta zapis, torej le nismo izjema, 
prej pravilo.

Gostišče Jasna
Izola-Dobrava tel: 05/ 641 8354

http//izola.gvcri.net
g



REKORDNA 46.-ta 
ISTRSKA VESLAŠKA REGATA
V nedeljo, 27. 5. 2001 je Veslaški klub ARGO Izola organiziral že 46. 
mednarodno istrsko veslaško regato. Udeležba je bila rekordna, saj se je 
prijavilo 17 klubov iz Slovenije, Hrvaške in Italije, tekmovalo pa je kar 523 
veslačev v 67. tekmah. Izziv organizacije tako množično obiskane regate so 
sprejeli predvsem zaradi udeležbe mladih in najmljaših veslačev, ki so imeli 
mogoče prvič priliko veslati na uradni regati pred številnim občinstvom. 
Regato si je ogledalo veliko število ljubiteljev veslanja in tudi naključnih 
sprehajalcev. Ravno na ta način smo bili priča edinstvenemu družabnemu 
dogodku. Vreme je bilo ves čas na strani organizatorja, saj je regata trajala 
kar do 14.00 ure, starti pa so se vrstili vsakih 5 minut.
Nepričakovano veliko dela so imeli v jutranjih urah, saj je bilo potrebno 
progo očistiti naplavin, kar se je zavleklo v čas predvidenega starta in v želji, 
da bi regata potekala v skladu z urnikom, so vsi udeleženci z zavestnim 
delom kasneje ujeli predvideni urnik. Med samo regato so reševali tudi 
turista kajakaša, ki se je izgubil, ponovno naplavljen les pa je poškodoval 
enega od spremeljevalnih čolnov, kar je zahtevalo dodatno obremenitev 
organizatorjev. Veliko truda pa je zahtevalo tudi urejanje prometa na vodi. 
Vsled prehudega tempa in prevelikega števila tekem, je prišlo do napake pri 
sodniški službi, ki pa je kasneje zaplet korektno popravila. Ob tem se je 
izkazala županja Brede Pečan, ki je vztrajno čakala na rešitev zapleta in 
podelila zaslužena priznanja veslačem in veslačicam. Po razgovoru z veslači 
in predstavniki klubov, so dobili veliko dobrih ocen in obljub za ponovno 
udeležbo v prihodnjem letu.
Ob tej priliki bi se organizatorji radi zahvalili predvsem 430. mornariškem 
divizionu Ankaran, Srednji pomorski šoli Portorož in vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli k organizaciji regate.
Rezultati pa so bili naslednji:
Pokal za najmlajšega zmagovalca je dobil I. Markuža (Izola!, v mladinski 
konkurenci je pokal odnesel VK IZOLA, v članski konkurenci VK ARGO Izola, 
pri pionirjih je bil najboljši VK PULIINO iz Trsta, med mlajšimi mladinci pa 
VK PIRAN
Skupno je zmagal VK PIRAN z 183-imi točkami, pred VK ARGO Izola (1791, VK 
POLLINO Trst (177), VK SATURNIA Trst (167) ter VK IZOLA (1661 na petem mestu.

TARGET V MOBIKROGU!
V četrtek 24. maja so se nekateri moštveni fantje (Zdenko, Boris, Alex, Alen) 
odpravili na dirkališče Mobikrog, kjer so s Xsaro XT1 in posadko Aleš 
Grižon/Silvan Mikluš preživeli prijetno dopoldne v družbi s Citroenovimi 
prodajalci.
Pripravili smo naš Jumper in na prikolico zapeljali našo zmagovalko s 
Saturnusa Xsaro XT1. Avtomobil sta ogrela Aleš in Silvan, ostali smo 
pripravili šotor, podlogo, nekaj osnovnega orodja in gorivo, medtem ko sta 
Alen in Sadko (Citroenov PR) pripravila progo in sodelujočim razložila potek 
dopoldanskih dejavnosti. Na vožnjo je namreč čakalo skorajda 30 Citroenovih 
prodajalk in prodajalcev, s katerimi smo se odločili, da je športnost znamke 
najbol je spoznati za volanom njenih vozil. In res je tako.
Po zaključenih vožnjah smo se še malce pomenili, podelili pokale in priznanja

in po skupnem kosilu 
zadovoljni odšli vsak 
svojo pot. Podobna 
izkušnja nas čaka spet 
jeseni, ko bomo 
verjetno prav na 
dirkališču Mobikrog 
izvedli sklepni del 
nagradne igre ki poteka 
ob prodaji modelov 
Saxo Target in Xsara 
VTS.
Aleksander Krebelj

Izolani so dosegli naslednje rezultate:
- pionirji 88, ehojCC: l. Mencinger (ARGO), 2. Ivančič (ARGO), 3. Guzič 
(ARGO)
- pionirji 89 in mlajši, enojec: 1. Vičič (IZOLA), 1. Markuža (1Z0LA)2. 
Krajcar (ARGO), 2. Pavletič (ARGO), 3. Krulčič (IZOLA)
-pionirji,enojec: 2. Kocjan (IZOLA), 3. Hotujec (IZOLA); 
dvojni dvojec: 2. Vadnjal - Zuliani (ARGO)
-pionirke,enojec: i. Okorn (Izola)
- mlajši mladinci, enojec i. Raimondi (Izola);
-dUOjni dvojec I. Antonič - Medvešček (IZOLA), 1. Mezgec - Pulin 
(ARGO);
-dVOjni Četverec: l. Mezgec - Purin - Vadnjal - Kerin (ARGO)
- mlajše mladinke, enojec: 3. Klarič (ARGO);
-dVOjni dvojec l. Klarič - Rodela (ARGO), 3. Rehar - Štrancar (ARGO)
- mladinci, enojec: I. Kerin (ARGO), 2. Barač (IZOLA), 2. Rastoder 
(IZOLA), 3. Hlaj (ARGO);
-dvojni dvojec Bauk - Pišlar (IZOLA), 3. Hlaj - Vidakovič (ARGO);
-dVOjeC brez krmarja: I. Hvala - Križmančič (IZOLA);
-dVOjni Četverec: l. Pišlar - Hvala - Bauk - Križmančič (IZOLA)
- mladinke, enojec l. Rehar (ARGO), 2. Babič (IZOLA)
-veterani,enojec 1. Krajcar (argo)
- člani, enojec: 1. Božič (ARGO), 2. Hrvat (ARGO), 3. Krajcar (ARGO); - 
dvojni dvojec: 2. Žolgar - Bolčič 
(ARGO)
- članice, enojec 1. Prelaz 
(IZOLA), 2. Rehar (ARGO)
Pestrega nedeljskega dne pa z 
regato še ni bilo konec.
Popoldan so v VK ARGO 
organizirali piknik za člane, 
prijatelje in sponzorje. Ob tej 
priliki so bili še posebej veseli 
prihoda gospe županje Brede 
Pečan, ki je prišla na 
predstavitev in veslaški krst 
novega klubskega kombija, ki gaje ob lepih željah tudi krstila. V manj kot 
letu dni je bil nov kombi že druga večja investicija našega kluba. Vse 
ljubitelje veslanja že sedaj vabijo k naslednjemu veslaškemu krstu 
prihajajočih novih čolnov.

Po koncu istrske regate je veslaški klub "IZOLA" krstil dva nova tekmovalna 
veslaška čolna: dvojni četverec (EPUL) in enojec (EOL) s katerima si je 
klub precej izboljšal delovne pogoje. Krstna botra čolnov je bila prav tako 
županja ga.Breda PEČAN, ki je veslačem v novih čolnih zaželela veliko 
tekmovalnih uspehov in predvsem mirno morje, kljub imenu enojca po

grškem bogu vetrov. Po krstu je klub 
organiziral veslaški piknik, ki se gaje 
udeležilo poleg članov kluba več 
predstavnikov sponzorjev, ostalih 
veslaških klubov, predsednik veslaške 
cone F.V.G. iz Italije (g.Michelazzi) in 
predsednik VZS g.Slobodan Radujko. 
Vsi skupaj so klubu zaželeli še veliko 
tekmovalnih uspehov in predvsem 
krstov novih veslaških čolnov. 
Veslaški klub namerava jeseni 
nabaviti še nekaj veslaških čolnov za 
mlajše kategorije za učenje veslanja. 
Za veslače v tem obdobju ni prostega 
vikenda. Tekmovalna sezona je na 
vrhuncu. Že v petek 1.junija je ŠOU 
regata v Mariboru, v soboto in nedeljo 
regata v Zagrebu in v nedeljo Sprint 
regata na 500m v Miljah. Kot srrro že 
omenili predaha ni.



NAMIZNI TENIS-1. SNTL - članice
TRETJA TEKMA ZA TRETJE MESTO
V sredo, 23. 5. so članice 
Arrigonija igrale v gosteh prvo 
tekmo končnice za tretje mesto 
v državnem prvenstvu. Izolanke 
so nastopile brez RahOtinOVB, ki 
se je morala dvoboju 
odpovedati zaradi izpita na 
fakulteti. Zaradi lažje poškodbe 
pa tudi Ludvikova ni mogla 
odigrati dvoboja do konca.
Tako je ekipa Šampionke iz 
Vrtojbe prepričljivo zmagala z 
rezultatom 6:1 Edino zmagoje ekipi prinesla Ludvikova, brez zmage pa so
tokrat ostale Erika Jauševac, Marika Jauševac in Petra Kukovec.
V soboto se je igrala v Arrigoniju druga tekma proti Šampionki. Tokrat je 
domača ekipa nastopila v kompletni postavi in končni rezultat je bil 5:5. Dve 
zmagi je ekipi prinesla Jana Ludvik, dve Kristina Rahotin, eno pa Erika 
Jauševac. Tako čaka Izolanke še ena tekma v gosteh, katero bi morale zmagati 
s kar 6:0, če bi hotele osvojiti tretje mesto.
v soboto je v Arrigoniju potekal 3. klubski turnir za mlajše pionirje in 
Pionirke, tiste, ki so letos pričeli z vadbo. Pri dečkih je bil prvi Palčič Matej 
pred Rutar Erikom, tretji pa je bil Štrcaj Aleš. Najboljša pri deklicah je bila 
Lazički Maruša, druga je bila Rernetič Urška, tretja pa Grizelj Mojca
V nedeljo je potekal v Novi Gorici TOP 12 RS za mlajše pionirke. V prvi 
kvalitetni skupini je Alenka AČimOViČ osvojila 6. mesto, Nika Marušič pa je 
osvojila 9. mesto. V drugi skupini je nastopila še Maja Ropret, ki je bila 
sedma v skupini. Skupno je osvojila 19. mesto. Podobno tekmovanje so 
imeli tudi mlajši pionirji v Ljubljani na Kodeljevem. V drugo kvalitetno 
skupino sta bila glede na letošnje rezultate poklicana Matjaž TrbOVC, ki je bil 
šesti in Simon Frank, ki je osvojil deseto mesto.

J0NA-DRUŠTV0 MLADIH KRISTJANOV
V petek, 25.05.2001 je potekal ustanovni občni zbor društva Jona. Minil je v 
duhu velikega pričakovanja, kajti mladi smo si ustanovitve le-tega dolgo 
želeli in in se nanjo pripravljali. Dolgo je v nas zorela ta želja, up po 
združevanju, ne zgolj na ulici ali drugih prireditvah, temveč na svojem 
trudu, potu svojega obraza in na sadovih svojega dela.
In v nas je bila ta želja, bogatiti sebe in pomagati drugim. Naš cilj je 
osebnostno rasti. Zavedamo pa se, da tega ne bo brez odpovedi in 
žrtvovanja. Ne bomo se zapirali vase, naše delo je z ljudmi in za ljudi, in 
tega se bomo držali. Vsekakor pa bomo svoje delovanje gradili na 
povezovanju mladih. Prav vseh, kajti prijateljstvo in pomoč se ne smeta 
ustaviti na pragu svojega mišljenja ali prepričanja. Strpnost, ki je naša 
vrednota, nas bo spremljala na vsakem koraku. Pot do odprtega duha je 
dolga, pomagali bomo mladim odstirati obzorja in krepiti samozevast. 
Družba, kot pomemben dejavnik razvoja, bo uprta v gradnjo 
prihodnosti, ki bo, ob pomoči prijateljev, svetla. Tega seje zavedal vsak, 
ki je v petek dvignil roko za ustanovitev društva.
Rad bi se zahvalil vsem gostom, županji Bredi Pečan, za vzpodbudne 
besede, gospodu Renatu Podbersiču, generalnemu vikarju koprske 
škofije, za opravljen obred svete maše in nagovor ter na koncu še 
posebno župniku Andreju Sedeju, za vso pomoč, ki nam jo je nudil pri 
ustanavljanju društva.
Sedaj je čas, da se naše besede in misli spremenijo v dejanja. Veseli 
bomo vsakega nasveta, mnenja ali kritike, ki nam jih boste izrekli. 
Lahko nam pišete na naslov "jona_drustvo@hotmail.com" ali na naslov 
Trg sv. Mavra 4. Upamo, da nas boste sprejeli medse in z nami tudi 
sodelovali. Potrudili se bomo, da vam bo z nami prijetno.

Za Jona - društvo mladih kristjanov: 
Gregor Vučko

OK ZA MLADE TALENTE
Združenje OK obalnih kreativcev, ki deluje na području vzpodbujanja, 
promoviranja in razvijanja kreativnosti na vseh področjih, je 
ustanovilo Sklad za mlade talente za katerega del sredstev prispeva 
Ministrstvo RS za kulturo.
Letošnja sredstva bodo namenili kreativnim učencem od 5. do 8.razreda 
osnovne šole z izrazitim smislom za likovno ustvarjanje. Pogosto imajo 
ravno zelo ustvarjalni otroci težave z vključevanjem v učne procese in 
socializacijo znotraj in zunaj šole, nemalokrat pa izhajajo iz socialno 
ogroženih družin. Ravno takim otrokom posvečajo največjo pozornost. 
Projekt, ki so ga poimenovali Sklad za mlade talente Združenja OK, bo 
zaključila samostojna razstava enega ali največ pet izbranih mladih 
avtorjev. K sodelovanju vabijo mlade avtorje, pa tudi tiste, ki lahko 
pomagajo s strokovnim svetovanjem, predlaganjem kandidatov, 
sponzorstvom in še čem. Vodja projekta je Teo Tavželj, ki je za 
informacije in pogovor dosegljiv na telefonu 041 217 292.

OŠTARIJA NA RUDI
prireja 23. in 24.junija kulinarično prireditev

SARDELA 
NA 100 NAČINOV

K sodelovanju vabijo vse, ki premorejo kakšen zanimiv recept s 
sardelami, oziroma jih znajo kakorkoli pripraviti na okusen način.

Prijave sprejemajo v Oštariji na Rudi do 15.junija. 
Udeleženci bodo za sodelovanje nagrajeni s praktičnimi nagradami !

vse

okrasni traKovl
bordure

modni gumbi 

nogavice

z
č^ga

za vašo obleko na enem mestu
V kemični čistilnici MARE V trgovini MARE 

poskrbimo, da bo vaša Vam nudimo največjo 
obleka obdržala lep izgled. izbiro gumbov na obali, 

Poleg strokovnega zadrge, čipke ter vse kar
čiščenja in likanja si šivilja lahko zaželi.

Vam opravimo tudi manjša Da bo Vaš izgled popoln
šiviljska popravila. lahko izbirate med

Oblačila Vam vedno elegantnimi nogavicami
zaščitimo pred molji. Levante in Mura.

Odprto pon. - pet.
od 8.00 do 12.30 in od 16.00 do 19.00 

Sobota od 9.00 do 12.30

Liminjanska 78 - 6320 Lucija 
tel.: 05/677-97-90; fax: 677-97-91

Poletje trka na vrata in z njim se za nekaj vročih mesecev 1 .nagrada: Nadja Jošt iz Izole, 
poslavlja naša redna križanka, ki jo pripravljamo skupaj ž.nagrada: Karmen Makovec iz Izole, 
strgovino Mare iz Lucije. Vsem, ki ste doslej tako redno 3.nagrada: Nastja Lazar iz Izole, 
reševali križanke se zahvaljujemo za sodelovanje, ob 4.nagrada: Rada Jovič iz Izole, 
tem pa objavljamo še zadnje nagrajence v tem 5.nagrada: Berta Strohsak iz Izole 
spomladanskem ciklusu.

Izžrebani reševalci nagrade prevzamejo v trgovini Mare v Luciji, o čemer bodo obveščeni tudi po 
pošti. Čestitamo!
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Sven Vaeth All Night Long
Sven Vaeth letos v Ambasadi Gavioli 
odpira poletno klubsko sezono. Kot 
vedno doslej tudi tokrat celonočni 
nastop iskanega in priljubljenega 
nemškega trendsetterja elektronske 
glasbe.
Prvič je Sven Vaeth Ambasado Gavioli 
obiskal ob izidu 'preporodnega' albuma Fusion leta '98; drugič leta '99,

ob izidu remiks albuma 'Six in the 
Mix'; tretjič, v sklopu turneje 'Sven 
Vàth - Contact Tour 2000’, ki je 
spremljala izid albuma 'Contact'; 
četrič lansko leto novembra; tokrat z 
vami petič.
Uvod v Svenov set tokrat pripada DJ 
Sputniku, stalnemu glasbenemu 
sodelavcu AG, sledil bo celonočni 
set maestra elektronske glasbe. V 
Mezaninu pa medtem house na 
gramofonih italijanske zasedbe: 
Paolo Barbato, Joe Montana, Dave 
Manali.
Denis Papič

> , /

NAJBOLJŠE SO PADLE
Takšen je naslov prvega 
albuma,ki ga je posnel Mef s 
skupino NOB. Album (CD in 
kaseta) je izšel pri založbi 
Primitive glasbic, distribuira 
ga Nika na njem pa je 13 
pesmi, ki sojih posneli: Gorast 
Radojevič (bas, harmonika), 
Armando Šturman (kitare) in 
Mef (kitara, vokal).
Doslej so radijskli poslušalci 
že slišali dve uspešnici s tega 
albuma (Zdravica in 
Amerika), zelo lepo se je 
prijela tudi balada Junak 
Prekomorskih brigad. Album 
je naprodaj v vseh glasbenih 
trgovinah v Sloveniji.

TOMY OR ZOX, ZMELKOOW, GORELA
1. Že nekaj časa se nismo javili in obajvili novice v zvezi z našo 
produkcijsko skupino. Tokrat lahko najavimo nov singl, ki bo v Italiji 
izšel 29-ga Maja Singl nosi naslov 'Music makes me happy" in ima 
dobre možnosti, da bo izšel tudi v Mehiki in Kanadi. Gre za house singl 
skupine "Tomy Or Zox", ki je nastal ob valu takoimenovanega 
francoskega house-a. Torej neka mešanica slovensko - italiansko - 
francoskega house-a Glede na dobro prodajo prajšnjega singla ("My 
Desire" so prodali na več kot 600.000 kompilacijah po svetu Gotovo 
eden največjih uspehov slovenske glasbe na svetovnem tržišču v zadnjih 
letih) na založbi upajo v ponovitev ali celo izboljšanje prodajnega 
uspeha.
2. Pred kakim mescem sva obiskala tudi Ukrajino, kjer sva nastopala v 
dveh diskotekah. In morava dodati, da sva z nastopi zadovoljna. V 
Ukrajini nas ne poznajo tako dobro kot v Rusiji naprimer, imela pa sva

možnost dodobra predstaviti nekaj 
naših pesmi. Tako v živo, kot na 
radiju. Tudi v Kijevu sva nastopala 
z najino rusko kolegico Natasho, s 
katero načrtujeva tudi novo 
turnejo po Rusiji.

Brake-BIt Party Podbelveder
No pa je Izola končno dočakala svoj prvi Brakc-BK Party, ki 
se je pripetil 26.5.01 Pod Belvederjem. Vso stvar je 
organiziral Klub Izolskih študentov in Dijakov(KIŠD).
Začelo se je okrog 21 ure. Glede na opremo, ki so jo DJ-i imeli na 
razpolago se je party res lepo odvijal.Po organizatorjevih besedah je 
bila prisotnost na prireditvi odlična, čeprav ni bilo ne vem koliko ljudi. 
Šibko prisotnost je organizatorka celotne zadeve (Tanja Nastovski) 
obrazložila tako, da nam je povedala da se taka vrsta partijev Izoli še ni 
zgodila in daje taka oblika glasbe v Izoli in okolici precej šibka.Na oko 
je bilo tam okoli 100 ljudi, kar je malo, hkrati pa veliko saj se v 
Ljubljani na tako prireditev prikaže manj ljudi.
Glasbo je vrtela grupa mladeničev ki slišijo na ime CODE.EP. Fantje 
so res poskrbeli za žur, le poslušalci so bili sramežljivi. S tem mislim, 
da so cel čas plesali le eni in isti. Grupa herojev, ki se ni zmenila za 
ostale in so le hoteli uživati ob dobri glasbi.
Le eno pripombo imam: ta je, da organizatorji niso poskrbeli za hladno 
pijačo. Ko človek pride nekam in si zaželi veliko mrzlo pivo.Tega tam 
ni bilo. Je pa dosti bolj pomembnih stvari v življenju od hladnega 
piva.Res je lepo videti večjo skupino ljudi, ki se zabava( tako, ali 
drugače).
Sam nisem bil nikoli prej na taki vrsti prireditve (te oblike glasbe do 
zdaj še poznal nisem) in moram povedati, da sem ostal očaran. Menjave 
ritmov in razni psihadelični dodatki so res neverjetni. Na trenutke se 
glasba dotakne Drum n'Bassa, vendar je dosti bolj mirna. Ritem je 
toliko močan, da telo začne kar samo reagirati na udarce. Četudi sem 
večina časa preživel naslonjen na rob mize, sem neprestano premikal 
noge. Če bi to poslušal na slušalkah in da tega ljudje ne bi vedeli, bi 
deloval močno živčen človek.
Vsa zadeva je začela pojenjati okoli pete ure zjutraj, ko je nekaj 
prisotnih že odšlo na zaslužen počitek. Toda večina ljudi je še ostala. 
Zato je DJ še naprej vztrajal z glasbo (malo tiše). Toda zamenjal je stil 
- začel je vrteti klasiko (tisto pravo, z orkestrom-podobno kot v risanki 
Tom&Jerry). Neki druščini mladeničev pa to ni bilo po godu. Svoje 
razočaranje nad DJ-evim ravnanjem je prikazala s svojim znanjem 
rokometa in vrgla v DJ-a pol štruce kruha.
DJ ni reagiral, izklopil je naprave in pospravil. Mi pa smo pol štruce 
kruha pomalicali.

Za Mladinski Izolski Center: 
tominsefaravek

3. Resje, z člani skupine Zmelkoow se poznamo že nekaj časa in njihov 
"meneder" z pomenljivim imenom 'Primitive" nas je imel že nekaj časa 
na muhi. Ob neki priložnosti pa je rekel "Zdaj sta dovolj nora, da delata 
tudi z nami !" In tako so se vsedli v naš studijo in zasnovali projekt, o 
katerem žal še ne moremo govoriti, gotovo pa bo nekaj novega na
slovenski sceni. Na to so nas fantje že navadili....
Torej, ko boste opazili nekaj čudnih pesmi na vaši radijski postaji, se 
vam lahko začne svitat...

Pripis uredništva: za firbce naj povemo, da gre za album parodij na 
dalmatinske pesmi kjer bo mogoče (v vlogi raperja) slišati tudi papeža 
Gorelo in še kakšnega Izolana.
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galerije I GLEDALIŠČE
galerija ALGA

Vabimo vas na otvoritev razstave likovne skupine

TU B A iz Izole
v četrtek, 31. maja ob 20.00

v-vjsflfifliMK.. "JS&r:

Palača Besenglii
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola 

Vljudno vas vabimo na otvoritev razstave

OBMOČJE STRUNJANA 
SKOZI ČAS

ki bo v sredo, 30 maja ob 19.00 uri 
v Palači Besenghi (dvorana skupnosti) 
Razstavo bo predstavil Kristjan Knez

Razstava bo odprta do 8.junija, od ponedeljka do petka od 16.00 do 19.30.

Premiera
Kulturni dom Izola 
sobota 9junija 
ob 20.00 url

koncerti
DRUŠTVO PRIJATELJEV 

GLASBE KOPER
www.dpgmusic.com

KONCERT OB ZAKLJUČKU 38. KONCERTNE SEZONE
ALEKSANDAR SERDAR, klavir

Galerija INSULA Četrtek, 7. junij 2001, ob 20.30
Dvorana palače Gravisi-Barbabianca (Dvorana glasbene šole Koper) Gallusova 2, Koper

Dare Birsa 
"pogled na jug "

Gledališče Koper
Razstava akvarelov in grafičnih listov
ZDENKE PETEK

vstopnina 1000 in 1500 sit / učenci CGV Koper in mladina prost vstop

AVDITORIJ
Portorož - Portorose 

Nedelja, 3.6., ob 19.30, Gledališče Tartini Piran

BINKOŠTNI KONCERT
NOVI KOMORNI ORKESTER "FERRUCCIO BUS0NI"
Dirigent: Massimo Belli / Koncertni mojster: Domenico Nordio (violina)

Novi komorni orkester "Ferruccio Busoni" že več kot trideset let goji visoko kakovostno poustvarjalno 
raven. Mnogi člani so priznani profesionalni glasbeniki, ki prihajajo iz Furlanije - Julijske krajine in iz 
drugih italijanskih dežel. Vodi jih violinist in dirigent, maestro Massimo Belli. Beneški violinist 
Domenico Nordio je eden najbolj iskanih violinistov svoje generacije. Pri publiki seje uveljavil kot ena 
najbolj očarljivih italijanskih glasbenih osebnosti.
Program: G. Tartini, F. Schubert, E. Grieg, B. Bartok, japonske otroške pesmi in svetovne folklorne 
pesmi za zbor. V sodelovanju z Ljudsko univerzo v Trstu, Italijansko unijo, Podjetniškim odborom 
"Generali" in Skupnostjo Italijanov "G.T” Piran.
Pokrovitelj: Tržaška pokrajina / Vstopnina: 1000 SIT



Zaključni koncert gojencev glasbene šole Izola

ZA LEPŠI JUTRI
V ponedeljek, 28. maja je ob zaključku šolskega leta izolska glasbena šola priredila 
koncert vseh zvrsti glasbe, ki jih goji. Na koncertu je sodelovalo okrog 130 
izvajalcev. Predstavili so se kot solisti, v komornih skupinah, v otroškem in 
mladinskem zboru, v pihalnem in godalnem orkestru in v novoustanovljeni jazz 
skupini. Letos so se odločili za nastop v kulturnem domu, saj ta sprejme veliko več 
ljudi kot dvorana glasbene šole. In dvorana je bila polna.
Občino sta na tej prireditvi zastopala podžupan g. Branko Mahne in predstojnik 
Uprave za družbene dejavnosti g. Miran Àlogar, Center za glasbeno vzgojo Koper pa 
ravnateljica ga. Marija Gombač in bivša ravnatelja g. Miran Hasl in g. Borut Logar. 
Prisotna sta bila tudi skladatelj g. Bojan Glavina in pisatelj Dimitrij Kralj. Opazili 
smo profesorje glasbenih šol sosednjih mest, starše, sorodnike, pedagoge in prijatelje 
učencev Ge.
Vodja šole Darinka Jug in ravnateljica CGV Marija Gombač sta uvodoma navzoče 
pozdravila in predstavila letošnje najuspešnejše učence - nagrajence tekmovanj: 
pianista Zarjo Vatovec (iz razreda mag. Aleksandre Alavanja Drucker) in Roka 
Palčiča (razred: prof.Sijavuš Gadžijev) ter flavtistko Eriko Dujc (razred: prof. 
Alenka Zupan) smo nato v nadaljevanju koncerta lahko tudi občudovali pri 
njihovem res vrhunskem muziciranju. Za poslušalce je bil koncert pravo 
presenečenje tako po kvaliteti kot po predstavljenih novostih. Učenci so svoje točke 
izvedli na več kot dostojnem nivoju.

Uvodni "glasbeni pozdrav" je prispeval množični, kar 40 članski Otroški pihalni 
orkester pod vodstvom Zlatka Tote. Slišali smo večje in manjše "mojstre" - soliste na 
svojih glasbilih kot: pozavnistko Tajo Tuljak, saksofonistko Lariso Marjanovič in 
flavtistko Ano Dadič, violinista Roka Kleva - Ivančiča, pianista Davida Kavrečiča 
(v jazz skupini je igral tudi tubo), trobentača Luko Lovrečiča, pianista Mateja 
Bonina (od izolske glasbene šole se je s tem poslovil - šolanje nadaljuje na koprski 
Umetniški gimnaziji - smer glasbeni stavek). Nastopila sta otroški in mladinski 
pevski zbor, kiju vodita prof. Maja Cilenšek in prof. Kristina Babič (slednji je tudi 
letos izbran na zaključno revijo Naša pomlad v Novi Gorici). Pravi mali biser je 
klavirski trio v sestavi Vida in Matjaž Samotorčan (violina, klavir) in violončelistka 
Katja Panger, njihov mentorje prof. Igor Švare. Navdušili so gojenci oddelka solo 
petja. E. Pohlen, N. Stipanov in D. Bratina so bili imenitni tako pevsko kot tudi 
igralsko, pripravila jih je prof. Tanja Grlica. Soliste in pevce so pri klavirju 
spremljale profesorice Maja Cilenšek, Aleksandra in Valentina Češnjevar in Nina 
Molina.
Godalni orkester pod vodstvom prof. Bogomirja Petrača nas je razveselil s 
Habetovima priredbama slovenskih Barčice in Smrečice. Zanimiva sta bila kvartet 
harmonik, s tem nastopom se je po 6 letih delovanja v istem sestavu (I. Krulčič, V. 
Vočanec, N. Stojanovip in P. Kaligarič, pod mentorskim vodstvom prof. Mirjane 
Gvozdenac) tudi poslovil od izolske glasbene šole, in tercet kitar (T. Makovec, M. 
Baruca, B. Andrejc), kije "krstno" izvedel skladbo Bojana Glavine. "Piko črki i" so 
ob koncu postavili naši mladi jazzisti s svojim prvim javnim nastopom. Sedem 
solistov (M.Bonin, E.Dujc, B.Vatovec, S.Turk, M.Grgeta, T.Viler, D. Kavrečič - 
mentor prof. Boštjan Andrejc), ki je nekoč obiskovalo ali pa še vedno obiskuje 
izolsko Ge ali nadaljuje šolanje na srednji stopnji, je oblikovalo to skupino na 
seminarju jazz improvizacije pred komaj nekaj tedni. Zdaj pa so nam že lahko 
pokazali, koliko življenja je v njih, koliko želje po ustvarjalnem druženju in ponosa 
nad pripadnostjo tej "skupnosti". Skupno muziciranje pa jim očitno pomeni tudi 
sprostitev po dolgih vajah na svojih glasbilih in učenju, med težkimi urami 
spraševanj in preverjanj na matičnih šolah. Publika je koncert spremljala v 
absolutni tišini, nastopajoče in njihove 
mentorje pa znala poplačati tudi z 
navdušujočim, toplim, hvaležnim aplavzom.
Po nastopu so se izvajalci, učitelji in starši 
srečali še na sproščenem pogovoru, zdaj brez 
napetosti in treme: kako je mogoče ustvariti 
tako veliko sozvočje med profesorji in 
njihovimi gojenci, ki je bilo kronano s tako 
lepim uspehom...?
V pogovoru so se posamezniki dotaknili tudi 
bodočnosti, beseda je tekla tudi o nastajajočem 
projektu v čast 50. obletnice šole, ki bo 
prihodje leto - o tekstu in glasbi za novo 
skladbo, ki nastaja na koreninah ljudskega 
izročila. Pred domačo glasbeno šolo so torej 
novi izzivi in snovanje, ki bo še naprej bogatilo 
duha posameznika in skupnosti.

Nada Morato

kino ODEON
ČETRTEK, 31.5. in PETEK, 1.6.2001 ob 19.00

ŠKRLATNE REKE
( Les rivieres purpres, Francija), krimi-drama / triler / Režija: Mathieu 
Kassovitz / Vloge: Jean Reno, Vincent Cassel, Nadia Fares

POKER slovenski triler, ob 21.00
Režija in scenarij: Vinci Vogue Anžlovar / Vloge: Pavle Ravnohrib, Borut 
Veselko, Urška Božič, Aljoša Rebolj, Magnifico
MLAJŠIM OD 14 LET OGLEDA FILMA NE PRIPOROČAMO!

SOBOTA, 2.6. in NEDELJA, 3.6.2001
POKER ob 19.00 / MLAJŠIM OD 14 LET OGLEDA FILMA NE PRIPOROČAMO!
ŠKRLATNE REKE ob 2100

PONEDELJEK, 4.6. in TOREK, 5.6.2001
ŠKRLATNE REKE ob 19 00
POKER ob 21.00 / MLAJŠIM OD 14 LET OGLEDA FILMA NE PRIPOROČAMO!

art KINO - CINE odeon
Sreda 6. junija ob 20.30
SLOVENSKA PREDPREMIERA
kriminalne komedije nominirane za 2 oscarja 2001: najboljši scenarij in 
kamera. Zlati globus za najboljšega igralca v zabavnem filmu!

KDO JE TU NOR - 
O BROTHER WHERE ART THOU
Režija: Joel Coen
Glavne vloge: George Clooney, John Turturro, John Goodman 
Holly Hunter

Breta Coen: Joel kot režiser ( pred kratkim je spet dobil Zlato palmo v Cannesu za novi 
film “Mož, ki ga ni") in Ethal kot scenarist in producent spet presenčata z izvirno in 
odštekano zgodbo o treh zapornikih, ki po pobegu nadaljujejo s svojim kriminalnim 
početjem. Svoj svojevrsten stil pripovedi, ki smo ga spoznali v filmih Barton Fink, Fargo, 
Veliki Lebowski... tokrat obogatita glasbenimi vložki.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za mlade bralce

Obvestilo za otroke in njihove starše 
Z urami pravljic nadaljujemo v mesecu oktobru. 

Knjižničarke

A

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA BOR
Oktobrske revolucije 1, 6310 Izola. 71NT A IM T
e-mail: izola@borzaznanja.mss.edus.si ^^N AiN d,
vsak delavnik od 8 do 13 ure 
v sredo od 8 do 13 ure in od 16 do 18.30 ure 
Želite postati Član primorske Borze znanja?
Pokličite Borzo znanja v Izoli in zaupajte nam želje po znanju, informacijah ali spretnostih. 
Zaprosili vas bomo za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno ravnali.Če med 
našimi člani ni oseb, ki bi lahko zadovoljili vaše potrebe.se bomo potrudili in jih poskusili najti 
s pomočjo oglaševanja v medijih.

Oglaševanje je anonimno in brezplačno!
Ponudba naših članov je zelo pestra in zanimiva.
Med drugim vas lahko naši člani poučijo:
* O borilni veščini AIKIDO in TAI JI QUAN * Vse o jahanju ( tudi turnirske discipline)
* Kako leteti z jadralnim padalom * Kako boljše spoznati tehniko morskega ribolova
* Znanje ter tehnike igranja TENISA * Ponujajo pa vam tudi znanja vodnih 
sporto v-potaplj anj a
In po čem naši člani povprašujejo?
* Vse o vzgoji cvetja v rastlinjaku * Kako splesti košaro iz vrbovih vej * Znanje igranja na 
saxofon * Znanje plesanja break dance

"Menjaj znanje, ne sanje."
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Izolski drobni užitki
Piše: DARJAN GORELA Slika: SAMO K.
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deveti del • če smo že na tem

Velike težave za 
male ljudi, male 
težave za velike
Mi*
Kljub temu, daje v zadnjih letih 

• »S kar nekaj arhitekturnih ovir 
■iVČ izginilo, v oči in kosti invalidov 

bode dejstvo, da na kar nekaj 
’* '*'* mestih temu (še) ni tako. Če se 

invalidna oseba na vozičku 
odloči za krajši izlet po Izoli bo 
naletela na kar nekaj prehodov 
za pešce, kjer predstavlja prehod 
iz pločnika na zebro 
andrenalinski šok prve vrste.

Posebno obravnavo si zasluži 
območje okoli marketa v 
Jagodju, katerega pločnik spada 
bolj na bienale likovnih 
umetnosti kot tam, kjer so ga 
postavli in greni življenje vsem, 
ki ga potrebujejo. Svet se ustavi 
tudi na poleti zelo 
obremenjenem pločniku pri 
parku Arrigoni in celo na samem 
glavnem križišču v centru mesta. 
Poleg tovrstnih "klifov", je oko 
kamere zabeležilo še svojevrstni 
fade-out ob severni vpadnici, ki 
človeka prisili k bočnem umiku 
na cesto, v stilu ameriških 
Real-tv oddaj.

Seveda smo marsikateri kritični 
primer izpustili, velja pa 
opozorilo ustreznim službam k 
popravilu napak, projektantom 
pa k večjem smislu za humanost 
in detajle. Žrtvam tovrstnih 
napak pa želim čim manj 
pretresljivo potepanje po Izoli.

SVETILNIK SE SPREMINJA
Vsako poletje se zgodi nekaj novega in težko 
bi rekli, da lepšega ali naravi bolj prijaznega. 
Tokrat smo opazili postavljanje še enega 
kioska, ki je za svojo namestitev potreboval 
nekaj več prostora in tako je slovo dala ena od 
gugalnic, ki so desetletja zabavale domačo 
mularijo in poletne goste. Morda je to nekaj 
normalnega, morda je vse po pravilih, vendar 
nam je, čisto preprosto, žal za starim, ki tako 
odhaja.

25. MIKIJEV IN VLADOV 
MEMORIAL
Tudi letos se bomo srečali 21,22 in 23 junija 
in že 25 -ič odigrali malonogometni turnir 
MIKIJEV IN VLADOV MEMORIAL. 
Ekipe , ki bi rade tekmovale na tem turnirju , 
naj nas čimprej pokličejo,ker moramo vedeti 
na koliko ekip lahko računamo, da lahko 
pripravimo sistem in umik tekmovanja.
Tudi letos se bo turnir igral po sistemu 5 + 1 
NELFI DEPANGHER okt.rev 18 a 6310 
IZOLA, tel.fax - 05 - 6415 136 gsm. 041 
- 613 - 983, E-mail NELFI@SIOL.NET

MALI OGLASI
- ŠOTOR (nemški) za 5 oseb in šotor 
(nemški) za 3 osebe poceni prodam. 
Tel.: 041 860 763
- Modrooki rjavi rottweiler,
šolan, star leto in pol, vajen otrok in 
čistoče, primeren tudi za stanovanje, 
išče novega lastnika. Tel.: 041 547 813
- Beauseroni (podobni dobermanu), 
mladiči rodovniških staršev, primerni 
za vrt ali stanovanje, možnost ogleda 
obeh staršev, iščejo nove lastnike. Tel.: 
041 547 813
- Prodam mobilni telefon ACER 
G70, s SIM 031, star 1 leto. Cena 
10.000 SIT. Tel.: 031 748 151, Darjo
- Par brez otrok za daljši čas 
najame garsonjero v Izoli. Plačilo 
po dogovoru. Tel. 041 373 079.
- Prodamo staro halo v 
industrijski coni Izola. 1000 m2. Tel.
01 300 73 00, ga. Darinka.
- KUPIM DVOSOBNO 
STANOVANJE (Livade ali obrtna 
cona) do 130.000 DEM, tel 041 217 
665
- ŠTUDENT VIŠJEGA LETNIKA 
KEMIJE INŠTRUIRA KEMIJO za
osnovne in srednje šole ob petkih, 
sobotah in nedeljah. Info na tel 041 
382 536
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KRIMINALIJE
AVTOMOBILSKI DIVJI ZAHOD
Prejšnji teden se ni začel nič kaj vzpodbudno. Policisti so namreč obravnavali 
kar tri prometne nesreče prve kategorije pri katerih pa je k sreči prišlo le do 
materialne škode. Povrhu vsega so morali popisati še dve škodi na parkiranih 
vozilih in zabeležili krajo registrske tablice. Kontrola prometa je bila polna 
novih odkritij, izstopal pa je voznik, kije vozil neregistriran osebni avto pa tudi 
vozniškega dovoljenja nima.

DENAR IN RAČUNALNIK

GLAVA NI ŽOGA
Nedolžna igra otrok z žogo je privedla do tega, daje do njih stopil občan in jih 
prav na grobo nazijal in pregnal z "igrišča". Ko je k jeznemu občanu stopil nek 
drugi odrasel moški in ga povprašal zakaj kriči na otroke je dobil dober direkt 
naravnost v obraz. Jezo in vročekrvnost bo moral prvoimenovani razložiti 
sodnici za prekrške.

BORILNI ŠPORTI
Dečki so zabeležili še dva primera reševanja svetovnih problemov na lokalni, 
fizični način. V obeh primerih sta premaganca morala poiskati pomoč v bolnici 
na hribu, povzročitelja poškodb pa so policisti kazensko ovadili.

Zasebnik je na policijsko postajo podal prijavo, da so ga okradli v prostorih 
podjetja. Neznanec je od tam odnesel denar in prenosni računalnik - notesnik, 
verjetno zato da bo lahko izračunal, kdaj ga bodo policisti odkrili.

VIRTUALNA KRAJA
Dečke je kar nekoliko presenetila prijava kraje električnega toka. Skupaj s 
strokovnjaki za to področje so ugotovili, da je mojster za električno napeljavo 
le to napeljal tako, daje elektrika še vedno prihajala do njega, števec pa tega ni 
zabeležil. Ker takšni bypassi niso dovoljeni bodo policisti sprožili ustrezen 
postopek.

NE MARAJO TABORNIKOV
Da objestnost res ne pozna meja so dokazali tudi neznani storilci, ki so se iz 
neznanega vzroka znesli nad taborniško hišo v Jagodju. Iz hiše so odnesli vse 
kar je bilo kaj vrednega potem pa notranjost popolnoma razdejali. Policistom se 
že svita kdo so bili ti junaki.

ZA GRETJE AVTOMOBILA
Policisti so morali posredovati na bencinski črpalki, kjer je voznik osebnega 
avtomobila, kljub opozorilom črpalkarjev, točil kurilno olje v svoj avtomobil. 
Opozorila delavcev črpalke niso zalegla, policistova pa malo bolj, tako da so ga 
zadržali in nato predali delavcem carine v nadaljni postopek.

KLJUČ NE POMAGA
Občan je zjutraj presenečeno opazil, da so mu ukradli kolo z motorjem, ki gaje 
imel sicer vzorno spravljenega in zaklenjenega, kot vsako noč do takrat. Zdaj je 
ob motor in ob 200 tisočakov, kolikor je bil vreden.

EKSTENZIVNI GADADOLI
Da zdravnikom in sestram v splošni boljnici Izola ne bi bilo dolgčas in jim po 
glavi ne bi hodile kakšne čudne misli redno poskrbijo obiskovalci Gaviolija. 
Prejšnji vikend so tako gostili dva mladoletnika, ki sta "dol dala" preveč tabletk 
in alkohola. Oba sta ostala na hribu na intenzivni negi.

HAPPY DANCER
Varnostniki GAviolija pa so iz diskoteke pospremili srborito plesalko, ki se je 
zelo nedostojno vedla. Seveda zamenjava interjera za eksterier ni spremenila 
njenega obnašanja pa je še naprej kričala in žalila vse okoli sebe, tudi policiste, 
ki so ji namenili nekaj svojega časa je dobro obdelala, kaj šele, da bi jih 
poslušala. Tako ni šlo drugače, kot da so jo pripeljali na policijsko postajo, ji 
priskrbeli prenočišče in jo končno pripeljali do sodnice za prekrške, kjer je 
skušala pojasniti, kaj jo je prijelo oziroma kaj je prijelo.

DROBIŽ
Policisti so prejšnji teden zabeležile še požar, več kraj mobilnih telefonov, 
nekaj kršitev javnega reda in miru in tatvino gorskega kolesa.

ALKOREKORDERJI
Lahko bi rekli, da smo imeli kar pravo končnico tekmovanja vinjenih voznikov, 
saj so policisti zabeležili tudi naslednje količine alkohola v izdihanem zraku: 
2.94, 2.25, 1.77 in tako naprej. Za povrh pa so obravnavali kar nekaj voznikov, 
ki vozijo naokrog, čeprav nimajo vozniških dovoljenj.
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VSI SO DOBILI MEDALJE

Tradicionalna Ciciolimpiada na igrišču ob vrtcu v Livadah je bila tokrat še bolj 
množična in pisana kot dosedanje. Ko sojo pred leti pripravili prvič je bila nekakšna 
javna predstavitev delovanja izolskega vrtca, zdaj pa se na tej nenavadni olimpiadi 
najmlajših srečujejo otroci iz različnih vrtcev, namen pa ostaja isti. Vsi tekmujejo, 
vsi se naprezajo do zadnjih moči in vsi prejmejo za svoj dosežek medaljo in plaketo 
za spomin, da so bili na olimpiadi in celo zmagali.

Vabljeni na na predstavitev
najnovejših 5EAT-ovih modelov
v petek 16.2001 od 14.00 do 18.00 ure 
pred vhodom na PRIMORSKI SEJEM v Kopru.

Za najmlajše bo poshrbel čarodej Mo z darilci.

SERT
Izola, tel.: 616 80 00

Četrtek Petek Sobota Nedelja

M 0 0

deževno sončno sončno sončno
max 24 max 21 max. 21 max. 23
min. 17 min. 16 min. 16 min. 18

NOVI SOLARIJ
TURBO (stoječi)
krajši čas sončenja - le od 2 do 10 minut

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

PRIPRAVIMO KOŽO NA 
POLETNE SONČNE ŽARKE

post «>oo uew>
Postojnska 11, Izola

PONUDBA TEDNA:
PEČEN PIŠČANEC ZA SAMO 790 SIT

Poleg tega pa še pečeno meso vseh vrst: pečen piščanec, 
krače, rebrca, odojki, purani, janjčki... pa tudi hamburgerji, 
pizzette, pommes frittes, topli sendviči vseh vrst, hot dog, 

ombolo, dunajski zrezki.

Želite pogostiti sorodnike, prijatelje, sodelavce, praznujete rojstni 
dan, obletnico, ste nevešči kuharji in se vam ne da packati, vam 

zmanjkuje časa ali pa so vas presenetili z obiskom ?

Pokličite 05/ 641 - 63 - 33 mi smo prava rešitev!!!

Priprava hrane za večje skupine po zelo ugodni ceni: 
za cca 6 odraslih oseb: 1 x piščanec, 1 kg svinjske krače in 

1 kg svinjskih reberc dobite že za samo cca. 3.000 SIT.

Zaželena so predhodna naročila.

Urnik:
vsak delovnik od 8.30 do 22.00 ure ter 

ob nedeljah in praznikih od 11.00 do 22.00 ure.

www.fastfoodveni.com
i*


